

The
Elaine Lloyd Davis

7th Drawing Workshop Bursary
7ème bourses pour l'atelier de dessin

Portsmouth
Great Britain

11-13 April 2025
11-13 avril 2025



www.ufba-fbua.com

Information and Application
Information et application

The Union was founded in 1921 with the aim of developing relations between French and British architects to the benefit of education and practice in both countries. Towards this end the Union and the Lloyd Davis family offer bursaries to help young architects or students of architecture in either country to extend their understanding of some aspect of architecture in the other country.

The Drawing Workshop Bursary gives architectural students and young architects the opportunity to improve their hand drawing skills in Britain and France using the UFBA-FBUA network.

L'Union, fondée en 1921, avait pour objectif principal de favoriser les relations entre architectes français et britanniques pour valoriser l'éducation et la pratique architecturale dans les deux pays. Fidèle à cet objectif, l'Union et la famille Lloyd Davis offrent des bourses pour aider de jeunes architectes ou étudiants en architecture à mieux comprendre l'architecture dans l'autre pays.

Les bourses pour l'Atelier de dessin ont pour but l'échange théorique et le développement de savoir-faire en matière de dessin à main levée. Le réseau de l'UFBA sert de support à cette action dans les deux pays.

Eligibility Applicants must be British or French nationals under 30 years of age at the date of application, and either architects or students at a recognised UK or French school of architecture.

Admissibilité Les candidats doivent être de nationalité britannique ou française, avoir moins de 30 ans à la date de candidature, et être architecte ou étudiant dans une école d'architecture britannique ou française.

Bursary There are 6 bursary places for British and French nationals covering travel and accommodation costs to attend a tutored Drawing Workshop weekend taking place in Portsmouth in April 2025. Drawing materials will be provided and travel expenses to the venue will be paid for. There will be a food and subsistence allowance per recipient.

As part of the contract, the Bursary Committee may ask the recipient(s) to make a presentation to the members of the Union, in which case an additional payment will be made to the recipient(s) to meet the travel and related expenses.

Medical and other insurance will remain the responsibility of the Bursar, as the Union takes no responsibility for such matters. If the Bursar fails to complete the agreed programme, any payments made from the Bursary shall be repaid to the Union in full within three months.

Bourses Il y a 6 places de bourses pour les candidats de nationalité britannique ou française, elles couvrent les frais de voyage et d'hébergement des participants à l'Atelier qui aura lieu à Portsmouth en avril 2025. Le matériel de dessin sera fourni. Un forfait de repas sera attribué aux participants. Le comité des bourses pourra demander aux participants que le travail de l'Atelier soit présenté aux membres de l'Union. Dans ce cas ils percevront le remboursement des frais de voyage et d'hébergement relatifs à ce nouveau déplacement.

Les boursiers devront avoir pris une assurance responsabilité civile et une couverture santé, l'Union ne prendra aucune responsabilité en matière d'assurance. Si le boursier ne termine pas le programme, il devra rembourser les sommes perçues dans les 3 mois.

Outcomes Submission of a portfolio of 8 no. A3 sheets of hand drawings by 1st May 2025. Attendance at one of the Union's events to present the portfolio of drawings.(If required!)

Résultats escompté Remise d'un dossier au format A3 avec un minimum de 8 dessins avant le 1 mai 2025. Présentation du dossier de dessins à l'une des manifestations de l'Union.(Si requis!)

Application requirements

Pièces à joindre

Application form

4 examples of sketch work as a PDF

Short statement to support application: what the applicant hopes to achieve with bursary and suggestions of subject matter of architectural interest

CV with photo

Formulaire d'inscription

4 exemples de dessins du candidat en PDF

Courte lettre de motivation définissant les ambitions et les attentes du candidat ainsi que ses suggestions en matière d'architecture

CV avec photo

Application deadline

Date limite de candidature

5pm on Friday 31st January 2025

17H le vendredi 31 janvier 2025

Notes

The UFBA-FBUA will provide a mentor from the membership to provide guidance on sites of interest and drawing techniques for the development of the bursary recipients' portfolio between the Drawing Workshop weekend and the portfolio submission. The Bursary places will be distributed so there is an even balance of recipients from both countries.

NB

Pour aider au rendu des dossiers, l'UFBA-FBUA assurera un encadrement de l'Atelier de dessin entre le Weekend de dessin et la remise des dossiers. Les bourses seront réparties en nombre égal entre les deux pays.

For further information please contact:

Pour toute information contacter:

gravesfrancis36@gmail.com



2016 – Cambridge, England



2017 – Lille, France



2018 – Bordeaux, France



2019 – Oxford, England

Application form Formulaire d'inscription

Application requirements
Pièces à joindre

Short statement, 4 examples of sketch work and CV with photo
Courte lettre de motivation, 4 exemples de vos dessins et un CV avec photo

Name Nom

Address Adresse

Phone number Téléphone

Email Courriel

Date of birth Date de naissance

Nationality Nationalité

School of Architecture or Employer
Ecole d'architecture ou employeur

Level of competence in French
Votre niveau en anglais

Good
bon

Fair
moyen

Poor
faible

None
inexistant

Referees
Référénts

(Student applicants should include their current Head of School)
(pour les étudiants, indiquer le directeur de l'Ecole d'Architecture)

Name Nom

Position Fonction

Address Adresse

Phone number Téléphone

Email Courriel

Name Nom

Position Fonction

Address Adresse

Phone number Téléphone

Email Courriel

How did you hear about us
Comment avez-vous entendu
parler de nous

Newsletter
Liste de courriel

Social media
Médias sociaux

School / Employer
École / Employeur

Other
Autre _____

Signature Signature

Date Date

Submit applications to:
Envoyer votre candidature à:

bursary@ufba-fbua.com

5pm on Friday 31st January 2025
17H le vendredi 31 janvier 2025